
Volební prohlášení 

Prof. Mgr.A. Lenka Klodová, Ph.D. 

 

Milí a vážení, 

dovoluji si shrnout své zkušenosti práce pro FaVU a zdůvodnit, proč se ucházím o pozici senátorky 

FaVU. 

V akademickém senátu FaVU jsem již pracovala, byla jsem opakovaně volena od roku 2012 až do roku 

2019, kdy jsem se stala proděkankou pro umění a rozvoj (později přejmenováno na proděkanku pro 

vnější vztahy). V Senátu jsem zastávala funkci předsedkyně legislativní komise. 

Na pozici proděkanky jsem měla na starosti především komunikaci uvnitř i vně školy, akce školy, její 

reprezentaci. V této pozici, jíž jsem byla první nositelkou, jsem se snažila vytvářet a provazovat 

formáty prezentace a komunikace (např. byl vydesignován Newsletter FaVU, zřízen systém Zápůjček 

uměleckých děl, navázaná spolupráce s Artotékou a další projekty). V mém funkčním období od roku 

2019 jsme společně prošli pandemií Covidu 19, která otevřela cestu k novým online platformám pro 

prezentaci činnosti fakulty a jejích studujících (např. online Magazine Enter FaVU, databáze 

Diplomantky). Velkou výzvou pro mně byl projekt FaVU 30, kterému jsem se věnovala zvláště 

poslední dva roky a to jak jeho reprezentační a komunitní části, tak části výzkumné, zaměřené na 

navázání spojení s našimi alumni. 

Pozici proděkanky jsem na konci minulého roku předala Mgr. Barboře Šedivé, Ph.D. Důvodem této 

změny je hlavně to, že práce v Ateliéru tělového designu pro mně přinesla nové velké výzvy a 

vyžádala si určité soustředění. V pozici členky Oddělení pro tvůrčí činnost se ale věnuji nadále 

projektů, které jsem pomohla uvést v život – spolupráci s Artotékou, Zápůjčkami a organizací Letních 

škol. Také mně zajímá práce s alumni. 

V senátu bych chtěla kromě standardní práce senátorky přispět také k tomu, aby byl senát šířeji 

vnímán hlavně studentstvem jako platforma, prostřednictvím které můžeme otevřeně a bezpečně 

společně vylepšovat atmosféru na fakultě. Myslím si, že by se mělo zlepšit informování studujících o 

funkci Senátu. Líbilo by se mi organizovat pravidelné setkávání senátorstva s akademickou obcí, 

ideálně jednou měsíčně v naší skvěle zrekonstruované Vegýně.  

Děkuji vám za pozornost a přeji svobodnou volbu. 

Lenka Klodová 
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